
Z A P I S N I K 

12. sjednice Općinskog vijeća Općine Rogoznica 

12. sjednica Općinskog vijeća Općine Rogoznica održana je 12. rujna 2023. godine, u prostorijama 

Doma Matice Hrvatske u Rogoznici, s početkom u 10:00 sati. 

Predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je nakon otvaranja sjednice, zamolila zapisničarku da 

izvrši prozivku vijećnika. Nakon što je prozivka izvršena, predsjednica je ustvrdila da na sjednici nisu 

nazočni vijećnici Joško Živković, Boris Abaza i Ivana Lovrić te da postoji kvorum za pravovaljano 

odlučivanje. 

Sjednici su nazočili općinska načelnica Anita Živković, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela po 

ovlaštenju Dragana Zeba, voditeljica Odsjeka za financije, gospodarstvo i EU fondove Katarina Turk, 

voditeljica Odsjeka za komunalne, pravne i opće poslove Anita Bijelić, te predstavnica sredstava 

javnog priopćavanja. 

Zapisnik je vodila Tanja Božan, administrativni tajnik Općine Rogoznica. 

Predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je potom pročitala predloženi dnevni red, a sastavljen 

od sljedećih točaka: 

1. Verifikacija zapisnika 11. sjednice Općinskog vijeća 

2. Polugodišnje izvješće o izvršenju Proračuna Općine Rogoznica za razdoblje od 01.01.-30.06. 

2023. godine 

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Polugodišnjeg Izvješća o radu načelnice Općine Rogoznica 

za razdoblje od 01.01.-30.06. 2023. godine 

4. III. Izmjene i dopune Proračuna Općine Rogoznica za 2023. godinu 

5. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

6. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 

u prostoru na području Općine Rogoznica za 2023. godinu 

7. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Rogoznica za 2023. godinu 

8. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Rogoznica za 2022. godinu 

9. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 

10. Prijedlog Odluke o grafičkim prikazima nerazvrstanih cesta na području Općine Rogoznica 

11. Prijedlog Odluke o grafičkim prikazima ulica u naseljima na području Općine Rogoznica 

Potom je predsjednica Općinskog vijeća predložila dopunu dnevnog reda sljedećom točkom: 

- Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave, 

te upitala ima li još netko prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda. 

Pošto više nije bilo prijedloga za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, predsjednica Općinskog vijeća je 

stavila na glasovanje dopunu dnevnog reda : 

12. Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka javne nabave,  

koja je prihvaćena sa 6 glasova “ZA“, dakle jednoglasno, a potom i predloženi dnevni red zajedno 

s nadopunom, koji je također prihvaćen sa 6 glasova „ZA“, dakle jednoglasno. 

Po utvrđivanju dnevnog reda, predsjednica Općinskog vijeća je otvorila vrijeme predviđeno za vijećnička 

pitanja. 



Za riječ se javio vijećnik Ljubo Županović te kazao kako su s područja općine Rogoznica u Domovinskom 

ratu poginula četiri branitelja a nema spomen obilježja kako bi se generacijama koje dolaze ostavio trag i 

spomen na naše branitelje. Na dalje je kazao, kako je braniteljska udruga pokrenula inicijativu za 

postavljanje spomen obilježja, te upitao dokle se došlo s tim projektom. 

Načelnica Anita Živković je odgovorila kako je u koordinaciji s predstavnicima Udruge, te kako je održan 

sastanak i od strane Općine je podržana inicijativa za postavljanje spomen obilježaja, te će se o lokaciji i 

izgledu spomen obilježja dogovarati naknadno, te dodala kako će Općina podržati sve prijedloge Udruge. 

Na dalje je vijećnik Ljubo Županović kazao kako je na Kopači u ljetnoj sezoni dio od kafića Starac prema 

Marini Frapa nelegalno parkiranje, vlasnici kuća i dvorišta svojataju javnu površinu, zatvaraju ulaze, bilo 

je i fizičkih obračuna, te predložio da se taj problem što prije riješi i dovede površina u funkciju, kako bi se 

izbjegle ove situacije. 

Potom je kazao kako ima jedna mala uličica od Zečevarske ulice do Zvone „slikara“ koja je neprohodna 

kao džungla, te je treba očistiti kako bi se njom moglo normalno prolaziti. Isto tako, kazao je, najveću 

opasnost za pješake predstavlja zid nasuprot Jofa u vlasništvu pok. Marka Živkovića, kao i ostaci kamena 

i materijala koji su nasljednici pok. Marka ostavili iza radova, koje će kiša donijeti na cestu. 

Načelnica Anita Živković je kazala kako se problem zida pokušao riješiti, no stvar je u tome što se radi o 

Županijskoj cesti na kojoj Općina nema ingerenciju. Sadašnji vlasnici su pismenim putem tražili da im se 

plati 500,00 eura 1m2 za taj dio, za što Županijske ceste nemaju interesa. 

Na kraju je vijećnik Ljubo Županović upitao može li se  na potezu od pekare Panini do Slastica Roko 

postaviti ležeće policajce, na što je načelnica odgovorila kako je opet u pitanju Županijska uprava za ceste. 

Pošto se više nitko nije javio za riječ, predsjednica Općinskog vijeća je zatvorila vrijeme predviđeno za 

vijećnička pitanja, te otvorila raspravu po točkama dnevnog reda kako slijede: 

Točka 1. 

Verifikacija zapisnika 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Rogoznica 

 

Predsjednica Općinskog vijeća je upitala nazočne vijećnike ima li netko primjedbu na zapisnik s 

prethodne sjednice Općinskog vijeća. 

Pošto se nitko nije javio za riječ, predsjednica Općinskog vijeća je stavila na glasovanje zapisnik sa 

11. sjednice Općinskog vijeća Općine Rogoznica. 

Nakon provedenog postupka glasovanja, predsjednica  je ustvrdila da je isti prihvaćen sa 6 glasova 

„ZA“, dakle jednoglasno. 

Točka 2.  

Polugodišnje izvješće o izvršenju Proračuna Općine Rogoznica za razdoblje  

od 01.01.-30.06. 2023. godine 

 

U svezi ove točke dnevnog reda, predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je dala riječ voditeljici 

Odsjeka za financije, gospodarstvu i EU fondove Katarini Turk. 

Katarina Turk je kazala kako su prihodi i primici Općine Rogoznica ostvareni u prvom polugodištu 

2023. godine u iznosu od 2.085.998,29 eura, a rashodi i izdaci izvršeni su u iznosu od 1.288.828,19 eura, 

što je rezultiralo viškom prihoda i primitaka u iznosu od 797.170,10 eura.  



„Struktura ostvarenog viška u izvještajnom razdoblju je sljedeća:  

- ostvaren je višak prihoda poslovanja u iznosu od 1.169.565,33 eura, 

- manjak prihoda od nefinancijske imovine u iznosu od 270.638,35 eura te 

- manjak primitaka od financijske imovine u iznosu od 101.756,88 eura. 

Sagledavajući preneseni višak prihoda iz 2022. godine u ukupnom iznosu od 2.582.015,04 eura Općina 

Rogoznica sa stanjem na dan 30.06.2023. godine raspolaže s viškom prihoda u iznosi 3.379.185,14 eura.    

 

Ukupni rashodi i izdaci ostvareni su u iznosu od 1.288.828,19 eura. Od navedenog iznosa 916.432,96 

eura se odnosi na rashode poslovanja, iznos od 270.638,35 eura na rashode od nefinancijske imovine, a 

iznos od 101.756,88 eura na izdatke za financijsku imovinu i otplate zajmova.“, kazala je Katarina Turk.  

 

Nakon uvodnog dijela, predsjednica Općinskog vijeća je otvorila raspravu. 

Pošto nije bilo pitanja, predsjednica Općinskog vijeća je zaključila raspravu te Polugodišnje izvješće 

o izvršenju Proračuna Općine Rogoznica za razdoblje od 01.01.-30.06. 2023. godine, stavila na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog postupka glasovanje, predsjednica je ustvrdila da je Polugodišnje izvješće o 

izvršenju Proračuna Općine Rogoznica za razdoblje od 01.01.-30.06. 2023. godine, prihvaćen sa 6 

glasova „ZA“ , dakle jednoglasno, te se Polugodišnje izvješće o izvršenju Proračuna Općine 

Rogoznica za razdoblje od 01.01.-30.06. 2023. godine, prilaže ovom zapisniku i čine njegov sastavni 

dio. 

Točka 3. 

 

Polugodišnje Izvješće o radu načelnice Općine Rogoznica za razdoblje  

od 01.01.-30.06. 2023. godine 

 

U svezi ove točke dnevnog reda, predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je dala riječ  

općinskoj načelnici Aniti Živković da podnese izvješće o radu. 

 

Anita Živković je u kraćem obrazloženju Izvješća kazala kako su u  Izvješću detaljno navedene sve 

aktivnosti koje su se provodile u navedenom razdoblju, te kako će dodatno obrazložiti pojedinosti 

ukoliko netko ima pitanja. Potom je naglasila kako je objavljen natječaj „Zaželi“ za pomoć u zajednici, 

te kako Općina Rogoznica ima pravo zaposliti putem istog natječaja 6 žena koje bi se skrbile za 36 

korisnika, kao i invalidne osobe starije od 18. godina koje trebaju skrb. 

 

Nakon uvodnog dijela, predsjednica Općinskog vijeća je otvorila raspravu. 

 

Pošto nije bilo pitanja, predsjednica Općinskog vijeća je zaključila raspravu te prijedlog Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu načelnice Općine Rogoznica za razdoblje od 01.01. – 30.06.2023. 

godine, stavila na glasovanje. 

 

Nakon provedenog postupka glasovanje, predsjednica je ustvrdila da je prijedlog Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu načelnice Općine Rogoznica za razdoblje od 01.01. – 30.06.2023. godine, 

prihvaćen sa 6 glasova „ZA“, dakle jednoglasno, te se Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu 

načelnice Općine Rogoznica za razdoblje od 01.01. – 30.06.2023. godine, zajedno s Izvješćem o 

radu načelnice Općine Rogoznica za razdoblje od 01.01. – 30.06.2023. godine, prilaže ovom 

zapisniku i čine njegov sastavni dio.              

 



Točka 4. 

 

Prijedlog III. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Rogoznica za 2023. godinu 

 

Povodom prijedloga III. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Rogoznica za 2023. godinu, predsjednica 

Općinskog vijeća Sandra Jakelić je zamolila voditeljicu Odsjeka za financije,  gospodarstvu i EU 

fondove Katarinu Turk, za uvodnu riječ. 

Katarina Turk je kazala kako se ovim izmjenama i dopunama Proračun Općine Rogoznica za 2023. 

godinu se uvećava za 362.445,00 eura, te kako su ukupni prihodi i primici planirani u iznosu od 

8.215.134,00 eura. 

„Opći prihodi i primici bilježe povećanje u ukupnom iznosu od 289.445,00 eura, odnosno za 12,26%,  

komunalni doprinos – bilježi povećanje od 12,06 % , dok naknada za legalizaciju bilježi porast za 

3.000,00 eura  

Javna uprava i administracija bilježi povećanje od 2,62 % na aktivnosti redovne djelatnosti JUO odnosi 

se na povećanje troškova poštarine zbog rješenja koja smo slali u ime i za račun Hrvatskih voda, te je 

isti taj trošak refundiran u proračun Općine Rogoznica.  Povećanje od  12,77%  se odnosi na  nabavku 

računalnog programa za objedinjenje rješenja iz RAO sustava za evidenciju prometnih prekršaja i 

uredskog poslovanja. 

Gradnja komunalne infrastrukture – povećanje od 6.95 % se odnosi na dodatne troškove izgradnje 

dječjeg igrališta. 

Najveće povećanje se odnosi na uređenje parternog dijela rive a sve zbog predviđene dinamike plaćanja 

u 2023. godini s obzirom da radovi počinju u rujnu.  

Razvoj i sigurnost prometa -povećanje od 25% u odnosu na prvobitne ponude.  

Predškolski odgoj – povećanje se odnosi na dio koji financira općina iz svojih sredstava dok ne dobijemo 

sredstva iz NPOO-a. 

Nakon uvodnog dijela, predsjednica Sandra Jakelić je otvorila raspravu povodom ove točke dnevnog 

reda. 

Pošto se nitko nije javio za riječ, predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je zaključila raspravu, 

te prijedlog III. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Rogoznica za 2023. godinu, stavila na 

glasovanje.  

Nakon provedenog postupka glasovanja, predsjednica je ustvrdila da je Prijedlog III. Izmjena i dopuna 

Proračuna Općine Rogoznica za 2023. godinu prihvaćen sa 6 glasova „ZA“, dakle jednoglasno, te se 

III. Izmjene i dopune Proračuna Općine Rogoznica za 2023. godinu,  prilažu ovom zapisniku i 

čine njegov sastavni dio. 

Točka 5. 

Prijedlog Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2023. godinu 

 

U svezi ove točke dnevnog reda, predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je dala riječ voditeljici 

Odsjeka za financije, gospodarstvo i EU fondove Katarini Turk. 

Katarina Turk je kazala kako se Programom građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu, 

planiraju aktivnosti izgradnje u ukupnom iznosu od 3.450.450,00 eura. 



Potom je kazala kako su u programu naznačeni svi projekti kao i izvori sredstava iz kojih će se 

financirati odnosni program.              

Nakon uvodnog dijela, predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je otvorila raspravu. 

Vijećnik 

Pošto nije bilo rasprave, predsjednica Općinskog vijeća je zaključila raspravu te prijedlog Programa 

građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. godinu, stavila na glasovanje. 

Nakon provedenog postupka glasovanje, predsjednica je ustvrdila da je prijedlog Programa građenja 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. godinu, prihvaćen sa 6 glasova „ZA“, dakle 

jednoglasno, te se Program građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu, prilaže ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

Točka 6. 

Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade 

za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području općine Rogoznica za 

2023. godinu 

 

U svezi ove točke dnevnog reda, predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić, je dala riječ voditeljici 

Odsjeka za financije, gospodarstvu i EU fondove Katarini Turk.  

 

Katarina Turk je povodom prijedloga Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području općine Rogoznica za 2023. godinu, kazala kako 

se za 2023. godinu planira iznos od 6.300,00 eura koji će se utrošiti namjenski i to za nadogradnju 

dječjeg vrtića, a koja sredstva će se po završetku radova dobiti sredstva od Ministarstva znanosti i 

obrazovanja. 

Nakon uvodnog dijela, predsjednica Općinskog vijeća je otvorila raspravu. 

 

Pošto nije bilo pitanja, predsjednica Općinskog vijeća je zaključila raspravu te prijedlog Programa 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području općine Rogoznica u 2023. godini, stavila na glasovanje. 

 

Nakon provedenog postupka glasovanje, predsjednica je ustvrdila da je prijedlog  

Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području općine Rogoznica u 2023. godini, prihvaćen sa 6 glasova „ZA“, dakle jednoglasno, te se 

Program korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru 

na području općine Rogoznica u 2023. godini, prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 7. 

Prijedlog Programa javnih potreba u sportu 

Općine Rogoznica u 2023. godini 

 

U svezi prijedloga Programa javnih potreba u sportu, predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić, je 

dala riječ voditeljici Odsjeka za financije, gospodarstvu i EU fondove Katarini Turk. 

              

Katarina Turk je kazala kako se  Programom javnih potreba u sportu Općine Rogoznica osiguravaju 

sredstva za financiranje rada sportskih udruga u iznosu od  1.043.600,00 eura,  te kako će ista sredstva 



biti raspoređena za sufinanciranje rada udruga u sportu, sufinanciranje rada udruga civilnog društva za 

rekreaciju, prijevoz djece na sportske aktivnosti u Primošten, te gradnju sportske dvorane. 

Nakon uvodnog dijela, predsjednica Općinskog vijeća je otvorila raspravu. 

 

Pošto se nitko nije javio za riječ, predsjednica Općinskog vijeća je zaključila raspravu te prijedlog 

Programa javnih potreba u sportu Općine Rogoznica u 2023. godini, stavila na glasovanje. 

            

Nakon provedenog postupka glasovanje, predsjednica Općinskog vijeća je ustvrdila da  je prijedlog 

Programa javnih potreba u sportu Općine Rogoznica u 2023. godini, prihvaćen sa 6 glasova „ZA“, 

dakle jednoglasno, te se Program javnih potreba u sportu Općine Rogoznica u 2023. godini, 

prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 8. 

Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o provedbi 

plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Rogoznica za 2022. godinu 

 

U svezi prijedloga Odluke o  usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Općine Rogoznica za 2022. godinu, predsjednica  Općinskog  vijeća Sandra Jakelić je dala riječ 

voditeljici Odsjeka za komunalne, pravne i opće poslove Aniti Bijelić. 

Anita Bijelić je kazala kako se ovom Odlukom usvaja Izvješće o provedbi plana upravljanja imovinom 

u vlasništvu Općine Rogoznica za 2022. godinu, kojeg je Općina Rogoznica u obvezi donijeti do 30. 

studenog tekuće godine, a sve u skladu s odredbama Zakona o upravljanju i raspolaganju imovinom u 

vlasništvu Republike Hrvatske, te da izvješće sadrži zakonom propisane dijelove i obuhvaća sve 

aspekte upravljanja imovine jedinice lokalne samouprave. 

Nakon uvodnog dijela predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je otvorila raspravu. 

Pošto se nitko nije javio za riječ, predsjednica Općinskog vijeća je Prijedlog Odluke o  usvajanju 

Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Rogoznica za 2022. 

godinu, stavila na glasovanje. 

Nakon provedenog postupka glasovanje, predsjednica je ustvrdila da je prijedlog Odluke o  usvajanju 

Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Rogoznica za 2022. godinu, 

prihvaćen sa 6 glasova „ZA“, dakle jednoglasno, te se Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi 

Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Rogoznica za 2022. godinu zajedno s Izvješćem 

o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Rogoznica za 2022. godinu, prilaže 

ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio.       

Točka 9. 

Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi 

U svezi ove točke dnevnog reda, predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je dala riječ voditeljici 

Odsjeka za komunalne, pravne i opće poslove Aniti Bijelić.           

Anita Bijelić je kazala kako predlaže ukidanje svojstva javnog dobra na česticama zemljišta u K.O. 

Rogoznica u dužini 460 m, pod nazivom Gobina ulica, na kojoj se nikad nije odvijao promet i kojem 

je trajno prestala potreba korištenja nerazvrstane ceste, te joj se ukida status javnog dobra u općoj 

uporabi. 

 

Nakon uvodnog dijela, predsjednica Općinskog vijeća je otvorila raspravu. 

 



Pošto nije bilo rasprave, predsjednica Općinskog vijeća je zaključila raspravu te prijedlog Odluke o 

ukidanju statusa javnog dobra, stavila na glasovanje. 

           

Nakon provedenog postupka glasovanje, predsjednica je ustvrdila da je prijedlog Odluke o ukidanju 

statusa javnog dobra, prihvaćen sa 6 glasova „ZA“, dakle jednoglasno, te se Odluka o ukidanju 

statusa javnog dobra, prilaže ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 10. 

Prijedlog Odluke o grafičkim prikazima nerazvrstanih cesta na području Općine 

Rogoznica 

U svezi ove točke dnevnog reda, predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je dala riječ voditeljici 

Odsjeka za komunalne, pravne i opće poslove, Aniti Bijelić. 

            

Anita Bijelić je kazala kako se predmetnom Odlukom utvrđuje status nerazvrstanih cesta – javnog 

dobra u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Općine Rogoznica, za ceste u K.O. Sevid i K.O. 

Rogoznica. 

Na dalje je kazala kako će se po donošenju odluke ista dostaviti Državnoj geodetskoj te će se provesti 

postupak upisa nerazvrstanih cesta u zemljišnu knjigu. 

 

Nakon uvodnog dijela, predsjednica Općinskog vijeća je otvorila raspravu. 

 

Pošto nije bilo rasprave, predsjednica Općinskog vijeća je zaključila raspravu te prijedlog Odluke o 

grafičkim prikazima nerazvrstanih cesta na području Općine Rogoznica, stavila na glasovanje. 

           

Nakon provedenog postupka glasovanje, predsjednica je ustvrdila da je prijedlog Odluke o grafičkim 

prikazima nerazvrstanih cesta na području Općine Rogoznica, prihvaćen sa 6 glasova „ZA“, dakle 

jednoglasno, te se Odluka o grafičkim prikazima nerazvrstanih cesta na području Općine 

Rogoznica, prilaže ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 11. 

Prijedlog Odluke o grafičkim prikazima ulica u naseljima na području Općine 

Rogoznica 

U svezi ove točke dnevnog reda, predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je dala riječ voditeljici 

Odsjeka za komunalne, pravne i opće poslove Aniti Bijelić.  

            

Anita Bijelić  je kazala kako se prijedlog Odluke donosi zbog postupka evidencije ulica na području 

općine Rogoznica u naselju Ražanj, Zatoglav i Zečevo Rogozničko. 

Na dalje je kazala kako će se odluka dostaviti Državnoj geodetskoj upravi i Područnom uredu za katastar 

Šibenik kako bi se obuhvati ulica iz članka evidentirali u Registru prostornih jedinica Državne geodetske 

uprave Republike Hrvatske. 

Nakon uvodnog dijela, predsjednica Općinskog vijeća je otvorila raspravu. 

 

Pošto nije bilo rasprave, predsjednica Općinskog vijeća je zaključila raspravu te prijedlog Odluke o 

grafičkim prikazima ulica u naseljima na području Općine Rogoznica, stavila na glasovanje. 

Nakon provedenog postupka glasovanje, predsjednica je ustvrdila da je prijedlog Odluke o grafičkim 

prikazima ulica u naseljima na području Općine Rogoznica, prihvaćen sa 6 glasova „ZA“, dakle 



jednoglasno, te se  Odluka o grafičkim prikazima ulica u naseljima na području Općine 

Rogoznica, prilaže ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio. 

 

Točka 12. 

 

Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave 

 

U svezi ove točke dnevnog reda, predsjednica Općinskog vijeća Sandra Jakelić je dala riječ voditeljici 

Odsjeka za komunalne, pravne i opće poslove Aniti Bijelić.  

 

Anita Bijelić  je kazala kako se prijedlog Pravilnika donosi zbog usklađenja iznosa iz kuna u eure. 

 

Nakon uvodnog dijela, predsjednica Općinskog vijeća je otvorila raspravu. 

 

Pošto nije bilo rasprave, predsjednica Općinskog vijeća je zaključila raspravu te prijedlog Pravilnika 

o provedbi postupaka jednostavne nabave, stavila na glasovanje. 

 

Nakon provedenog postupka glasovanje, predsjednica je ustvrdila da je prijedlog Pravilnika o 

provedbi postupaka jednostavne nabave, prihvaćen sa 6 glasova „ZA“, dakle jednoglasno, te se  

Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave, prilaže ovom zapisniku i čine njegov sastavni 

dio. 

Nakon što su određene sve točke dnevnog reda, predsjednica Općinskog vijeća je zaključila 12. 

sjednicu u  10,30 sati. 

 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR                                                                                         PREDSJEDNICA 

Tanja Božan                                                                                            Sandra Jakelić 


